

No. 521. CONVENTION ¹ ON THE PRIVILEGES AND IMMUNITIES OF THE SPECIALIZED AGENCIES. APPROVED BY THE GENERAL ASSEMBLY OF THE UNITED NATIONS ON 21 NOVEMBER 1947

Nº 521. CONVENTION ¹ SUR LES PRIVILÈGES ET IMMUNITÉS DES INSTITUTIONS SPÉCIALISÉES. APPROUVÉE PAR L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE DES NATIONS UNIES LE 21 NOVEMBRE 1947

FINAL TEXT OF ANNEX IX ²

Official texts: English and French.
Registered ex officio on 16 January 1951.

ANNEX IX

INTERNATIONAL TELECOMMUNICATION UNION

The standard clauses shall apply without modification, except that the International Telecommunication Union shall not claim for itself the enjoyment of privileges treatment with regard to the "Facilities in respect of communications" provided in article IV, section 11.

TEXTE FINAL DE L'ANNEXE IX ²

Textes officiels anglais et français.
Enregistrée d'office le 16 janvier 1951.

ANNEXE IX

UNION INTERNATIONALE DES TÉLÉCOMMUNICATIONS

Les clauses-standard seront appliquées sans modification, à ceci près que l'Union internationale des télécommunications ne demandera pas pour elle-même le bénéfice du traitement privilégié prévu dans la section 11 de l'article IV pour les « facilités de communications ».

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 33, p. 261; Vol. 43, p. 342; Vol. 46, p. 355; Vol. 51, p. 330; Vol. 71, p. 316, and Vol. 76, p. 274.

² At its fifth session, in September-October 1950, annex IX, reproduced above, was adopted by the Administrative Council of the International Telecommunication Union, which has also undertaken, in accordance with section 37 of the Convention on the Privileges and Immunities of the Specialized Agencies, to give effect to sections 8, 18, 22, 23, 24, 31, 32, 42 and 45 of this Convention.

In accordance with section 36 of the Convention on the Privileges and Immunities of the Specialized Agencies, the text of this annex was transmitted by the Secretary-General of the International Telecommunication Union to the Secretary-General of the United Nations and was received on 16 January 1951.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 33, p. 261; vol. 43, p. 342; vol. 46, p. 355; vol. 51, p. 330; vol. 71, p. 316, et vol. 76, p. 274.

² L'annexe IX reproduite ci-dessus a été adoptée, à sa cinquième session, en septembre-octobre 1950, par le Conseil d'administration de l'Union internationale des télécommunications qui s'est également engagée, conformément à la section 37 de la Convention sur les privilèges et immunités des institutions spécialisées, à donner effet aux sections 8, 18, 22, 23, 24, 31, 32, 42 et 45 de ladite Convention.

Le texte de cette annexe, transmis par le Secrétaire général de l'Union internationale des télécommunications au Secrétaire général des Nations Unies conformément à la section 36 de la Convention, a été reçu le 16 janvier 1951.